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Szinte már hazai verseny...

A verseny hosszú évek óta meghatározó futama a horvát  
bajnokságnak, az Isztriai félsziget üdülőparadicsoma  
immáron 11. alkalommal látja vendégül a rali szerelmeseit. 
A tavalyi évhez hasonlóan, idén is csak az utolsó napok-
ban válnak nyilvánossá a gyorsasági szakaszok, így sok 
múlik majd azon, ki tudja pontosabban feldolgozni azokat 
a rendelkezésre álló idő alatt. A két napos rendezvény 
a szombat délelőtti átvételekkel kezdődik, délután egy 
rövid shakedown kerül megrendezésre, este pedig immár  
hagyományosan Poreč belvárosában két prológ jellegű 
gyorsasági szakasszal indul a verseny. A vasárnapi napon 
további hét gyorsasági kerül megrendezésre.

Szilágyi Jani és beugró navigátora Takács Ági az elkövetkezendő hétvégén Porečben áll rajthoz a  
Horvát Nyílt Nemzetközi Bajnokság soron következő futamán. Az előírt versenytáv ezúttal mintegy  
290 km lesz, ebből 90 km gyorsasági szakasz, amit teljes egészében aszfalton teljesít majd a mezőny.



Szilágyi Jani: Amióta Horvátországban versenyzem a 
Poreč Rally minden évben szerepelt a programban, ha jól 
számolom most indulunk itt nyolcadik alkalommal. Az itteni 
pályák igazán fekszenek nekem, ezért is szinte már haza 
versenyek számít, ráadásul a 2004-es és 2009-es bajnoki 
címünket is itt sikerült megszereznünk. A motivációnk is  
ennek megfelelően talán erősebb, szeretnénk jó eredményt 
elérni, és ha minden összejön, akár versenyt nyerni.

Az autó rendben van, a múltkori versenyen is tökéletesen 
működött, remélem most sem lesz nagyobb műszaki  
problémánk. Sajnos Aliznak az utolsó pillanatban olyan 
munkahelyi elfoglaltsága akadt amit nem tudott lemondani, 
ezért Ágit kértem meg, hogy ugorjon be helyette. Szeren-
csére a nyáron Árpádtetőn már gyakoroltunk kicsit, így  
kicsit könnyebb lesz összeszokni. A pályákról még keveset 
tudni, a kiírásból azért kiderült, hogy lesznek a tavalyival 
megegyező szakaszok, de ahogy minden évben, gondo-
lom lesz újdonság is. Mindenesetre nagyon várjuk már a 
hétvégét.

Takács Ági: Hát nagyon váratlanul ért a felkérés, 
megfelelően lámpalázas is vagyok, de nem nagyon  
kérdezték akarom e a dolgot, így muszáj volt elvállalni. 
Egyelőre még emésztem az egészet, talán ha már látom a 
pályákat kicsit könnyebb lesz feldolgozni.
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